
 

 

Schriftelijke vragen 

Datum:  09-04-2019 
 
 
Aan de voorzitter van de raad 

 
Onderwerp: Brandweer 
 

Raadslid de heer Jacob van der Duijn Schouten van de fractie ChristenUnie- SGP heeft 
gevraagd of onderstaand schrijven als schriftelijke vraag kan worden behandeld. 

 
Vraag: 
Vragen n.a.v. bezoek Brandweer 
 
1. De brandweer is er voor de veiligheid van onze inwoners. De aanrijtijden worden o.a. 
bepaald door een vakkenkaart. Hoe oud is de kaart die onze brandweer gebruikt? Kan het 
zo zijn dat een andere indeling van deze vakkenkaart de veiligheid van onze inwoners 
verhoogd? 
De vakkenkaart is mogelijk meer dan 30 jaar oud en sinds die tijd zijn verkeerssituaties en 
woningaanbod drastisch gewijzigd. 
 
2. Het wordt steeds moeilijker voor de vrijwillige brandweer om vrijwilligers te werven. Zou 
de afdeling communicatie van de gemeente Zwijndrecht de vrijwillige brandweer structureel 
kunnen helpen om vrijwilligers te werven? 
 
 
 
 
 
Ondertekening fractie: 
Fractie: ChristenUnie- SGP 
Naam:  Jacob van der Duijn Schouten 
 
Let op: alle vragen en antwoorden worden in Ibabs geplaatst en zijn daarmee openbaar en 
voor iedereen beschikbaar.   
 
 
Ad1) De antwoorden op vragen en/of de gewenste toelichting over een geagendeerd voorstel zijn uiterlijk op 
maandag voorafgaang aan de politieke markt om 15.00 uur beschikbaar indien de vragen uiterlijk op de 
woensdag voorafgaand aan dezelfde politieke markt zijn ingediend bij de griffie.  
 
Ad2) Schriftelijke vragen worden uiterlijk binnen 30 dagen beantwoord. 


